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Referat baneudvalgsmøde 18. april 2024 

 
Tilstede:  Christian Haldan ved pkt. 1 

  Claus Bjerregaard 
  Mikkel Fredslund 

  Rolf Pedersen 
  Finn Lørup 

 
 

 

 
Referat. 

 
Pkt. 1: Opfølgning på baneomlægning. 

 
 Skilte. 

Der arbejdes videre med skiltning specielt ved de huller der kræver mere end 1 skilt. 

De skilteholdere i egetræ der bliver i overskud vil blive renset og gennemtørret, hvorefter 
de opbevares i greenkeeper gården og kan bruges som reserve når og hvis der opstår 
behov. 

  

Dropzone. 
Den permanente dropzone i venstre side af søen ved hul 17 er nu etableret og kan tages 
ibrug når den har sat sig. 

 

Teesteder. 

Der arbejdes videre med at etablere teesteder ved bl.a. hul 6 (tee 62) og ved hul 3 begge på 
18 huls banen. 

I forbindelse med etablering af nye permanente teesteder på hul 17 skønnes det at vi får 
brug omkring 200 cbm jord. Claus undersøger nogle interesse muligheder for at få adgang 

til den mængde jord. 
 
Generelt. 

Arbejdet med at færdiggøre og naturligvis opgradere hullerne på både 9 huls og 18 huls 

banen fortsætter. 

 
Mikkel er i fuld gang med at udarbejde planer for gennemførelse af de manglende opgaver. 

Der blev talt en del om at genbruge græsset fra greenen på det gamle hul 5 på 9 huls 
banen, og såfremt der ikke kommer nye ting på banen er det vedtaget vi genbruger. Det vil 

bl.a. betyde at den nye green på hul 1 på 9 huls banen hurtigere kan tages i brug. 

 
Pkt. 2: HCP regulering nye baneforløb. 
  

 Rolf gennemgik forløbet med DGU vedrørende HCP godkendelse af de nye bane forløb. 

I tirsdags fik vi besked om en foreløbig godkendelse og i samme forbindelse er det aftalt at 
DGU i uge 17 sender personale til os i Svendborg for at gennemgå alle hullerne på begge 
baner, og efterfølgende give en ny godkendelse, der så forventes at vare indtil de nye 

teesteder og den nye green er taget ibrug. 
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Pkt. 3: Opfølgningsliste banepanel. 

 
Listen gennemgået og behandlet således der kan gives tilbagemelding på banepanel 

møde d. 14. maj 2024. 
 

Pkt. 4: Nye punkter. 
 

På lidt længere sigt er der forslag om at brinken fra søen til greenen på hul 17 kan 
gennemgå en opgradering ved etablering af en fast kant ved brug af natur sten.  
Stenkanten starter i højde med vandspejlet og sluttet en lille smule under højden af 

greenen. 
Vi har ret mange natur sten rundt omkring på banen. Dem vil vi nu starte på at samle i et 
depot, hvor de kan ligge uden at være til gene indtil de tages i brug. 
Baneudvalget vil gerne have dette projekt med på klubbens liste over projekter i første 

omgang uden en defineret tidsplan. 


